



SERVICE SCHEDULE – JUNE 2025

Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
1 <i>Sunday of the Holy Fathers of the First Ecumenical Council.</i> Lit. at 7:30/9:45 am.	2	3 <i>Saints Constantine & Helen.</i> Liturgy at 8:00 am.	4	<i>Third Finding of the Head of St. John the Baptist (moved from June 7).</i> Lit. at 8:00 am.	6	7. Trinity Memorial Saturday – Liturgy at 8:00 am. St. John Moleben at 4:30 pm; Vigil at 5:00.
8 PENTECOST. Early Liturgy at 7:00 am. Late Liturgy & Vespers with kneeling prayers at 9:00 am.	9 <i>Day of the Holy Spirit.</i> Lit. at 9:00 am. Fast-free week	10	11	12	13	14 St. John Moleben at 4:30 pm; Vigil at 5:00.
15 <i>Sunday of All Saints.</i> Lit. at 7:30/9:45 am.	16 <i>No Liturgy.</i> Apostle's Fast begins	17	18	19	20	21 St. John Moleben at 4:30 pm; Vigil at 5:00.
22 <i>All Saints of Russia.</i> Lit. at 7:30/9:45 am.	23 <i>St. John of Tobolsk.</i> Liturgy at 8:00 in the lower church.	24	25	26	27	28 St. John Moleben at 4:30 pm; Vigil at 5:00.
29 <i>3rd Sunday after Pentecost.</i> English Liturgy at 7:30 am, Slavonic at 9:45 am.	30	Feastday of St. John of Shanghai & San Francisco is on: SATURDAY, JULY 5.		Services are conducted DAILY at Holy Virgin Cathedral: Liturgy at 8:00 am, Sunday and weekday evening services at 6:00 pm, Saturday Vigil at 5:00 pm. The cathedral is open ALL DAY, Monday-Sunday. Livestream service schedule here: http://sfsobor.tilda.ws/livestreaming		

6210 Geary Boulevard • San Francisco, California, 94121 • www.sfsobor.com • Tel: (415) 221-3255

CLERGY: Archpriest Peter Perekrestov: (415) 387-5164 • Archpriest Sergei Kiryukhin: (415) 577-4257 • Priest George Kaplanov: (415) 205-4424



РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ – ИЮНЬ 2025

воскресенье	понедельник	вторник	среда	четверг	пятница	суббота
1 <i>Свв. Отец Первого Вселенского собора.</i> Лит. в 7:30/9:45 утра.	2	3 <i>Свв. Константина и Елены.</i> Литургия в 8 ч. утра.	4	5 <i>Третье Обретение главы св. Иоанна Предтечи (переносится с 7 июня).</i> Лит. в 8 ч. утра.	6	7. <i>Троицкая Родительская суббота.</i> Литургия в 8 ч. утра. Молебен св. Иоанну в 4:30; Всенощная в 5 ч.
8. СВЯТАЯ ТРОИЦА. Ранняя литургия в 7 ч. утра; поздняя с вечерней и коленопреклоненными молитвами в 9 ч. утра.	9 <i>Духов День.</i> Литургия в 9 ч. утра. Сплошная седмица	10	11	12	13	14 Молебен св. Иоанну в 4:30; Всенощная в 5 ч.
15 <i>Всех Святых.</i> Лит. в 7:30/9:45 утра.	16 <i>Литургии нет.</i> Начало Апостольского поста	17	18	19	20	21 Молебен св. Иоанну в 4:30; Всенощная в 5 ч.
22 <i>Всех Святых в земле Русской просиявших.</i> Лит. в 7:30/9:45 утра.	23 <i>Свят. Иоанна Тобольского.</i> Литургия в 8 ч. утра в нижнем храме.	24	25	26	27	28 Молебен св. Иоанну в 4:30; Всенощная в 5 ч.
29 <i>Неделя 3-я по Пятидесятнице.</i> Лит. по-английски в 7:30; по-славянски в 9:45 ч. утра.	30	Празднование святителя Иоанна Шанхайского и Санфранцисского в СУББОТУ 5 ИЮЛЯ.		В кафедральном соборе службы совершаются ЕЖЕДНЕВНО: литургия в 8 ч. утра; вечерняя служба – в 6 ч. вечера. В субботу всенощная в 5 ч. вечера. Собор открыт ВСЬ ДЕНЬ, с понедельника до воскресенья. Расписание служб, которые будут транслироваться: http://sfsobor.tilda.ws/livestreaming		

6210 Geary Boulevard • San Francisco, California, 94121 • www.sfsobor.com • Tel: (415) 221-3255

ДУХОВЕНСТВО: Прот. Петр Перекрестов: (415) 387-5164 • Прот. Сергей Кирюхин: (415) 577-4257 • Иерей Георгий Капанов: (415) 205-4424